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Betreft: Schriftelijke vragen - Subsidieverlening Muziekgieterij 2021–2024 

 
Geacht college, 
 
De rechtbank heeft geoordeeld dat de subsidieverlening aan de Muziekgieterij in de jaren 2021 tot 

en met 2024 onterecht was. In totaal gaat het om een bedrag van circa vier miljoen euro 

gemeenschapsgeld. Volgens de uitspraak ontbrak een wettelijke grondslag voor deze subsidie, en is 

de regeling te zeer toegeschreven op één specifieke partij. De uitspraak stelt bovendien dat het 

subsidiegeld in principe moet worden teruggevorderd. MAASTRICHT van NU staat voor eerlijk en 

transparant bestuur. Gemeenschapsgeld moet rechtmatig en controleerbaar worden besteed. 

Tegelijk zijn we voorstander van een bloeiend cultureel leven en erkennen we de waarde van 

poppodia voor onze stad. Maar oneerlijke concurrentie en het overschrijden van juridische kaders 

zijn onaanvaardbaar. 

Wij hebben de volgende vragen. 

1. Hoe beoordeelt het college de uitspraak van de rechter in deze zaak? 

Erkent het college dat er sprake is geweest van onrechtmatige subsidieverlening? 

2. Wat zijn de directe en financiële consequenties voor de gemeente nu deze subsidies zijn 

herroepen? 

Gaat de gemeente proberen deze gelden (deels) terug te vorderen? 

3. Wie binnen het gemeentelijk apparaat of bestuur droeg verantwoordelijkheid voor de 

subsidieverlening in deze vorm? 

Hoe is het mogelijk dat deze subsidie vier jaar lang verstrekt is, terwijl signalen en bezwaren 

bekend waren? 

4. Waarom is er niet eerder ingegrepen, ondanks de herhaalde bezwaren van de partij 

Complex? 

Heeft het college deze signalen onvoldoende serieus genomen? 



 
 

5. Hoe gaat het college voorkomen dat vergelijkbare subsidieverlening op onjuiste gronden in 

de toekomst nog plaatsvindt? 

Komt er een herziening of aanscherping van het subsidiebeleid? 

6. Wat zegt deze kwestie over de manier waarop belangen van ondernemers, instellingen en 

culturele organisaties in balans worden gebracht? 

Wordt er geëvalueerd of het beleid voldoende waarborgen biedt tegen oneerlijke 

concurrentie? 

7. Op welk moment wordt de gemeenteraad volledig geïnformeerd over de uitspraak, de 

afwegingen van het college en de te nemen vervolgstappen? 

Kan het college toezeggen hier vóór het zomerreces duidelijkheid over te geven? 

 
 
Met vriendelijke groet, 
 

Namens de fractie van MAASTRICHT van NU, 

Bert Garnier 

Jo Smeets 

 

 

 


